
Resposta a la Ciutadania de CiU al Ple de 20-07-2011 
 
El Sr. Vinyoles diu: 
“A veure, jo faré dues preguntes adreçades a tots els grups polítics. La 
primera és per què no s’ha inclòs la sol·licitud d’intervenció al ple feta per 
Boc de Biterna, que ja fa més d’un més se’ls va demanar una ampliació 
dels detalls de la pregunta, que van entregar en temps i forma, i s’ha 
donat l’argument que ha de passar per la comissió jurídica. Entenem que 
això no és una excusa vàlida, ja que si per part del sol·licitant ha complert 
els terminis, per part de l’Ajuntament s’haurien de complir igualment. 
 
I la segona pregunta és també adreçada a tots els grups. Si encara us 
sembla que # vosaltres tot # que hi ha al carrer, tota la inquietud i tot el 
descontent general, la reflexió és si us penseu que heu donat el canvi que 
pensem que ha de succeir, doncs bé, si ho penseu o no. nosaltres sí que 
pensem que hi ha d’haver un canvi, que la política s’allunya de la 
ciutadania, que la política de participació són simplement # de poder dir 
que és sobre la participació, quan no és una participació real, només cal 
veure aquí al ple, bé, ens hem estalviat l’escena del despertador, però ja 
s’amenaça amb tornar a l’escena del despertador si no s’acompleixen els 
minuts i tot això, bé, només demano que respongueu si heu reflexionat 
sobre això.” 
 
El Sr. Pons diu: 
“Sí, gràcies. Aviam, no em repetiré però del tema de Boc de Biterna el nostre 
grup tampoc tenia constància. I senyor Vinyoles, sí que, no només hem 
reflexionat sinó que reflexionem dia a dia a la situació que hi ha, no només a 
nivell de carrer sinó a nivell de molts altres estaments. Gràcies.” 
 


